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Geacht college en raad van Scherpenzeel.

Al bijna een halve eeuw woon ik in Scherpenzeel. En wat zijn we al veel 
kwijtgeraakt. Als eerste vertrokken de grutto’s die tijdens hun baltsrondjes aan 
de randen van het dorp regelmatig te horen waren. Daarna volgde een hele 
optocht aan vogels die steeds zeldzamer werden of uiteindelijk geheel 
verdwenen. Roodborsttapuit, spotvogel, nachtegaal, tureluur, watersnip, 
kneutjes, grasmus, groenling en zelfs de wilde eend in het Valleikanaal wordt 
steeds zeldzamer. We weten waardoor dit komt. Een deel van zwarte Land 1 
was nog heidegebied toen we hier kwamen wonen. Steeds meer nieuwe 
woonwijken erbij en de manier van boeren is drastisch veranderd. Als er in het 
groene en gladde “grasfalt” nog wormen zitten wonen ze te diep onder in de 
droge grond, onbereikbaar voor vogelsnavels. 

LAATSTE SCHERPENZEELSE VOGELPARADIJS GAAT NU NAAR DE SLOOP.

De locatie voor het Zwarte Land 2, ooit aangeduid als “zoekgebied” voor de 
industrie, kon niet ongelukkiger zijn gekozen. Het is het laatste kleinschalige 
weidegebied dat wordt beweid met jongvee en schapen. Het is daardoor 
insectenrijk en de bodem is rijk aan wormen. De dassen zijn hier blij mee. De 
vogels weten dat ook want van heinde en ver komen de stand- en trekvogels  
naar deze weilanden toe. Je hoeft echt geen ornitholoog te zijn om dit vast te 
stellen, want iedereen die in het winterhalfjaar hier langs rijdt of loopt kan 
dagelijks de vogels hier voedsel zien zoeken, soms met honderden tegelijk. Als 
dit gebied straks op de schop gaat verliezen we niet alleen een prachtig open 
weidelandschap maar ook het laatste vogelparadijs van Scherpenzeel.

SCHERPENZEEL WORDT MODIZEEL.

Het is vreemd dat men geen peiling wil houden over dit onderwerp.. Het 
verweer dat de verkiezingen hebben gefunctioneerd als een referendum voor 
of tegen de distributieloods is onzin. Men koos voor de betreffende politieke 
partij en vond dat belangrijker dan een keuze voor of tegen zwarte land 2. 

Maar het college voelt wel heel goed aan dat die uitslag niet gaat passen in de 
afspraken die met de industrie zijn gemaakt. Overigens is de grote loods die er 
moet komen niet het einde maar het begin van meer. Modiform is een 
wereldspeler De 20.000 m meter is bij lange na niet genoeg, de 15000 extra die 
men claimt maakt dat al wel duidelijken en er gaat nog veel meer bijkomen. 
Straks over een jaar of vijf of tien moet er weer een grote loods bij, en 



weigeren kan dan niet meer, want dan hadden we nu geen toestemming 
moeten geven. Zo veranderd Scherpenzeel langzaam maar gestaag in Modizeel.

ONZE GEZONDHEID STAAT OOK OP HET SPEL.

Modiform claimt dat de centrale opslagloods voor minder vrachtwagen 
kilometers zorgt. Een gevolg is wel dat alle vrachtwagen bewegingen nu in 
Scherpenzeel worden geconcentreerd en dat betekent niet alleen een forse 
verkeerstoename van en naar Scherpenzeel maar ook een fikse extra 
hoeveelheid fijnstof. Dat fijnstof slecht is voor onze longen weten we allemaal. 
Bij de Covid pandemie is Scherpenzeel, om een aantal redenen, veel zwaarder 
getroffen dan veel gemeenten elders in het land. De dreiging van nieuwe 
pandemieën is nog steeds heel actueel. Een mutatie van het actieve vogelgriep 
virus zal desastreuze gevolgen hebben voor onze regio. Gezonde lucht en 
gezonde longen worden daardoor steeds belangrijker. Juist daar zou in moeten 
worden geïnvesteerd.!

WAT NU?

Ooit was Scherpenzeel gekwalificeerd als parel van Gelderland. Ik ben bang dat 
als die wanstaltige grote distributieloods er komt we straks door het leven 
moeten gaan als de puist van Gelderland! 

Vandaag, de komende weken, heeft u nog de kans om te kiezen voor een 
Groen en Gezond Scherpenzeel. Tegen de raadsleder van GBS en de SGP zou ik 
willen zeggen: durf op te staan tegen uw leiders, laat uw hart spreken en kies 
voor een veilige toekomst voor uw kinderen en kleinkinderen in plaats van voor 
het grote geld van Modiform. Sta niet toe dat uw partij Gemeente Belangen 
Scherpenzeel straks zijn naam moet wijzigen in Gemeente Belangen Modizeel.

Zo’n enorme loods bij de entree van ons dorp gaat voor altijd het beeld van 
Scherpenzeel bepalen. Laat u niets wijsmaken over dat het allemaal wel 
meevalt en zal verdwijnen in het groen want ook in Scherpenzeel groeien de 
bomen niet tot in de hemel. 

Voor de SGP geldt dat zo’n loods in het landschap net zo erg is als vloeken in de 
kerk en dat kan een goede SGPer toch niet toestaan

Ik vraag u, nee ik smeek u, namens de meer dan duizend sympathisanten en 
volgers van onze Stichting Houd Scherpenzeel Groen en Gezond bij een 
toekomstige stemming uw vinger op het juiste moment op te steken. 

Stichting Houd Scherpenzeel Groen en Gezond . Nico de Haan






